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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

Nr.2/27.01.2022 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 27.01.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare 

din luna noiembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos, dna Ileana Adi Enache inspector în cadrul 

Primăriei comunei Bughea de Jos, dl Cornea Ion expert rromi în cadrul Primăriei Bughea de Jos și 

reprezentanții mass-media.  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 24/18.01.2022 

        Președintele de ședință este ales dl Bogdan Ionuț Coman care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de 

pe ordinea de zi. 

1. Aprobarea procesului verbal de la ședințele anterioare 

2. PHCL nr. 04/13.01.2022 privind aprobarea  execuției bugetare la data de 31.12.2021 

                      Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr. 05/14.01.2022 privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a patrimoniului comunei 

Bughea de Jos, la finele anului 2021                                      Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 06/14.01.2022 privind casarea bunurilor materiale ale primăriei Bughea de Jos și instituțiile 

din subordinea sa, la finele anului 2021                                 Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

5. PHCL nr. 03/13.01.2022 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de 

specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. PHCL nr. 56/07.12.2021 privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ de stat și particular 

din raza teritorială a comunei Bughea de Jos pentru anul şcolar 2022 – 2023 

                        Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

7. PHCL nr. 02/13.01.2022 privind desemnarea a doi consilieri locali în comisia ce se constituie pentru  

Evaluarea performanțelor individuale ale Secretarului general al U.A.T. Comuna Bughea de Jos  pentru 

perioada 01.01.2021 - 31.12.2021                                          Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

8. PHCL nr. 52/03.11.2021 privind aprobarea  Regulamentului pentru înregistrarea, evidența și radierea 

vehiculelor pe de raza comunei Bughea de Jos, care nu se supun înmatriculării 

                         Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 
9. PHCL nr. 07/17.01.2022 privind aderarea UAT Bughea de Jos  la asociaţia pentru dezvoltare 

intercomunitară – ITI microregiunea Țara Făgărașului          Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos    

10. Informare privind stadiul încasărilor impozitelor și taxelor în comuna Bughea de Jos, județul Argeș la 

finele anului 2021 

11. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

   După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea proceselor verbale de la 

ședințele anterioare (20.12.2021, 05.01.2022) 

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot fiind aprobate cu unanimitate de voturi pentru (13)  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind execuția bugetetare la data de 

30.12.2021 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl viceprimar întreabă la ce se referă “cheltuieli religioase” . 

Dl primar răspunde că este vorba despre mănăstirea Ciocan și biserica Hulubești 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă au rămas mulți cetățeni cu rămășiță la încasare 

Dl primar răspunde că sunt mai mulți cu restanță la gunoi, dar la punctul 10 de pe ordinea de zi se va 

face o prezentare detaliată a încasărilor 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă procentul amenzilor a mai scăzut. 

Dl primar răspunde că s-a încasat destul de mult și la acest capitol. 



2 

 

 

Dl consilier Ionuț Poștoacă întreabă ce înseamnă sumele de la IBU Ciopățești. 

Dl primar răspunde că sunt sumele cheltuite pentru avize și proiectare, urmează licitația și execuția. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă întreabă dacă pentru drumul Poenandre mai este ceva de plată. 

Dl primar răspunde că nu mai este nimic de plată la acel drum. 

Dl viceprimar întreabă care este situația la Valea lui Crasan 

Dl primar răspunde că nu s-a cheltuit nimic din suma prevăzută. 

Dl viceprimar continuă discuția cu drumul Plăișor, întrebând dacă avem proiect pentru acest drum. 

Dl primar răspunde că momentan nu este proiectare făcută. 

Deasemene dl primar este întrebat care este cel mai scum drum dintre cele care sunt acum proiectate. 

Dl primar răspunde că este vorba despre drumul Ciopățești deoarece sunt prevăzute și șanțuri pentru 

acest drum. 

Dna consilier Maria Toader intervine întrebând dacă șanțurile sunt prevăzute pe ambele părți ale 

drumului. 

Dl primar răspunde că șanțuri vor fi doar pe o parte a drumului, iar pe cealaltă va fi terasament. 

Se întreabă ce suprafață din drumul Brezoiu este prevăzută pentru asfaltare 

Dl primar răspunde că este vorba despre 636 m.l, iar pentru Stadionului 485 m.l. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă pentru ce a fost cheltuită suma prevăzută la “alimentare cu 

gaze”. 

Dl primar răspunde că acești bani s-au cheltuit pentru documentație și avize subliniind faptul că 

suntem printre puținele comune care avem toate avizele luate. 

Înainte de a fi supus la vot proiectul secretarul general al UAT Bughea de Jos readuce în atenția 

domnilor consilieri prevederile legale privind incompatibilitatea și conflictul de interese atrăgând atenția 

vizavi de eventuale situații de acest gen. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.02/27.01.2022. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 05/14.01.2022 privind aprobarea rezultatelor 

inventarierii generale a patrimoniului comunei Bughea de Jos, la finele anului 2021 –  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, dând cuvântul d-lui viceprimar, care în calitatea sa de președinte al comisiei de 

inventariere aduce explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind faptul că nu s-au constatat nereguli 

și că totul s-a desfășurat normal, conform prevederilor legale. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă întreabă care este diferența față de anul anterior. 

Dl primar răspunde că nu știe în acest moment, dar îi va face o prezentare în ședința următoare, însă 

ce poate spune este că valoarea inventarului a crescut destul de mult, deoarece investițiile făcute în anul 

anterior au fost introduse în inventar. 

        Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentru (13) este adoptată HCL nr.03/27.01.2022. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 06/14.01.2022 privind casarea bunurilor materiale ale 

primăriei Bughea de Jos și instituțiile din subordinea sa, la finele anului 2021 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – 

primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentru (13) este adoptată HCL nr.04/27.01.2022. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 03/13.01.2022 privind aprobarea organigramei și 

statului de funcții ale aparatului de specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos –  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

La acest punct dna consilier Carmen Trandafir și dl consilier Mihai Enache anunța că nu vor participa 

la dezbateri și vot, aflându-se într-un posibil conflict de interese. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 voturi pentru este 

adoptată HCL nr.05/27.01.2022. 
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Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 56/07.12.2021 privind aprobarea reţelei şcolare a 

unităţilor de învăţământ de stat și particular din raza teritorială a comunei Bughea de Jos pentru anul şcolar 2022 – 

2023 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile pe marginea acestui subiect dna consilier Maria Toader anunță că nu 

va participa la vot și dezbateri, aflându-se într-un posibil conflict de interese. 

Dl consilier Ion Vlădescu solicită câteva informații pe marginea acestui subiect, de la dna consilier 

Maria Toader. 

Dna consilier Maria Toader subliniază că răspunde acestor întrebări, dar în calitate de director al 

Școlii Gimnaziale Bughea de Jos. 

Dl consilier Mihai Enache intervine întrebând care este situația școlilor noastre vizavi de accesare 

banilor europeni, subliniind că ministrul învățământului se plângea într-o emisiune televizată că nu s-au 

cheltuit banii europeni pentru programele prin care se construiau toalete în interiorul școlilor. 

Dna director răspunde că nu este cazul nostru deoarece în comuna Bughea de Jos nicio școală nu mai 

este cu toaleta în curte, toate fiind în interiorul clădirilor. 

Dn director continuă că școala s-a pliat pe necesități și oferte, accesând proiecte pentru achiziționare 

de tablete, tablă inteligentă...Școala s-a înscris în programul pentru abandon școlar, în doua proiecte Erasmus 

și într-un proiect POCU 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă câți elevi sunt în prezent înscriși în clasa a VIII-a. 

Dna director răspunde că sunt 21 de elevi. 

Deasemenea dna director este întrebată care este stadiul vaccinării cadrelor didactie din Școala 

Gimnazială Bughea de Jos. 

Dna director răspunde că 70% dintre cadrele didactice sunt vaccinate. 

Nemaifiind întrebări se supune la vot proiectul. Cu 12 voturi pentru (dna consilier Maria Toader nu 

participaă la votarea proiectului fiind într-un posibil conflict de interese) este adoptată HCL 

nr.06/27.01.2022. 

Se trece la punctul 7 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 02/13.01.2022 privind desemnarea a doi consilieri 

locali în comisia ce se constituie pentru  Evaluarea performanțelor individuale ale Secretarului general al U.A.T. 

Comuna Bughea de Jos  pentru perioada 01.01.2021 - 31.12.2021   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct este prezentat de dl primar, în calitatea sa de inițiator subliniind că acestea sunt 

prevederile Codului administrativ 

Dl consilier Bogdan Coman, propune ca cei doi domni consilieri care să facă parte din comisia de 

evaluare a performanțelor secretarului general al UAT Bughea de Jos, să fie dna conilier Maria Toader și  dl 

consilier Ion Vlădescu, propunere acceptată cu unanimitate de voturi de către membrii Consiliului Local 

Bughea de Jos. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 13 voturi pentru este 

adoptată HCL nr.07/27.01.2022. 

Se trece la punctul 8 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 52/03.11.2021 privind aprobarea  Regulamentului 

pentru înregistrarea, evidența și radierea vehiculelor pe de raza comunei Bughea de Jos, care nu se supun 

înmatriculării   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Dl primar, în calitatea sa de inițiator aduce detaliile pe marginea acestui proiect, subliniind faptul că 

regulamentul nu a mai fost actualizat de mulți ani. Dl primar sadaugă faptul că trebuie să obligăm cetățenii să 

își semnalizeze atelajele cu tracțiune animală, pentru că se pot întâmpla mari nenorociri. Deasemenea cei care 

își achiziționează motoscutere sunt obligați conform prevederilor legale să le declare la Primăria de care sunt 

arondați. 

Domnii consilieri propun să se mai adauge la sancțiuni o prevedere prin care cei care nu își declară la 

sediul Primăriei Bughea de Jos, în 15 zile de la achiziționare, aceste vehicole care potrivit legii nu sunt 

supuse înmatriculării să fie sancționați cu o amendă de 100 de lei 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 13 voturi pentru este 

adoptată HCL nr.08/27.01.2022. 

Se trece la punctul 9 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 07/17.01.2022 privind aderarea UAT Bughea de Jos  

la asociaţia pentru dezvoltare intercomunitară – ITI microregiunea Țara Făgărașului –  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

Proiectul este prezentat de dl primar în calitatea sa de inițiator, subliniind faptul că aceasta este o 

oportunitate pentru a accesa fonduri europene. 
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Dl viceprimar solicită ca dl consilier Ionuț Poștoacă, în calitate de salariat al GAL, să prezinte 

domeniile în care se pot accesa fonduri prin această asociație. 

Dl Ionuț Poștoacă subliniază faptul că este o oportunitate, că deja s-au primit cereri de aderare de la 

comunele din zonă și că se vor putea accesa fonduri europene pentru turism, rețele de drumuri... 

Dna consilier Maria Toader afirmă că acest lucru este o bună oportunitate, afirmație susținută și de 

dl consilier Ion Vlădescu 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 13 voturi pentru este 

adoptată HCL nr.09/27.01.2022. 

Se trece la punctul 10 de pe ordine de zi:  Informare privind stadiul încasărilor impozitelor și taxelor în 

comuna Bughea de Jos, județul Argeș la finele anului 2021 

Acest punct este prezentat de dna inspector Ileana Adi Enache, care aduce detaliile încasărilor anului 

2021. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă datoriile se pot prescrie. 

Dl primar răspunde că nu, în plus dl primar adaugă faptul că în viitorul apropiat toți restanțierii vor fi 

publicați pe site-ul Primăriei și se va trece la popriri. 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dl primar prezintă cererea d-lui doc. veterinar Țuluca Ionel care solicită un spațiu 

pentru desfășurarea activității de medic veterinar al comunei. Se propune ca spațiul care să fie alocat să fie 

același cu cel care a aparținut anterior medicului veterinar, propunere accceptată cu unanimitate de voturi de 

domnii consilieri. 

Dl primar mai prezintă și cererea dlui Neagu Cristian care solicită spre concesionare un teren în 

Bratia pentru a ridica o Casă de Rugăciune. 

Domnii consilieri propun să fie identificat terenul și ulterior să se analizeze concesionarea. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă s-a făcut o analiză a eficienței iluminatului public din 

comună. 

Dl primar răspunde că încă nu s-a făcut acest lucru deoarece nu au venit facturile. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită ca la venirea facturii aceasta să fie prezentată și Consiliului 

Local 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1830 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

          Bogdan Ionuț Coman                                          Bianca State-Golumbeanu 


